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CUIDEM BCN A SARRIÀ-SANT GERVASI 

CONSELL DE BARRI DE Sant Gervasi - Bonanova 

DISTRICTE DE SARRIÀ SANT-GERVASI 

Data:  03/05/2022 Horari:  18:30h - 20:50h 

Lloc:   Biblioteca Joan Maragall (Carrer de Sant Gervasi de Cassoles, 85) 

Enllaç vídeo: Consell de barri de Sant Gervasi - Bonanova 

ORDRE DEL DIA: 

1. Pla Cuidem Barcelona 

2. Informació sobre el calendari de la Super Illa Sant Gervasi 

3. Informació sobre la L9 

4. Informe comissió de seguiment. 

5. Altres informacions 

6. Torn Obert de Paraula 

TAULA PRESIDÈNCIA:   

Cristina Cardona Altés (Consellera) 

Albert Batlle (Regidor) 

Blas Navalón Fernández (Conseller tècnic) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:  

Pere Camps  

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

35 persones (15 dones) presencialment. 

Entitats presents:  

AVV St Gervasi  

Plataforma Bici Bus Sarria 

Comissió de Festa Major del barri de Sant Gervasi i la Bonanova 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA DE 

NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant al procés: 

https://www.youtube.com/watch?v=3wC62ewn_Dg
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• Es pregunta en relació amb la donació de contenidors a altres municipis (que ha aparegut en 

premsa) així com per la resta de material antic del SN. També es pregunta pel salari de les 

treballadores del SN. 

• Es pregunta si l’app Barcelona a la Butxaca substitueix el telèfon del civisme. 

Quant a la neteja i la recollida de residus:  

• Es demana quina política es té pensada per a evitar la generació de deixalles i brutícia. 

Com es fa per exemple amb la generació de residus industrials. Es posen d’exemple els 

grafits, les caques de gos, els paquets de tabac… 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Sobre la donació de contenidors es diu que no es disposa de la informació concreta, però sí 

que s’explica que les contractacions laborals dels treballadors del SN se subroga 

automàticament. 

• Es respon que es faran campanyes de sensibilització en la línia de “no és més net qui més 

neteja sinó qui menys embruta”. També es recorda que hi ha pintades que si són a les 

persianes dels comerços, són responsabilitat del privat. Tanmateix, s’està mirant d’endurir 

les sancions perquè resultin dissuasives. 

• Sobra la pregunta del telèfon del civisme, es respon que continuaran disponibles les mateixes 

eines. 

  

***Totes les preguntes que no han pogut ser respostes queden anotades i s’estudiaran per poder 

donar una contestació a la sessió de retorn. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 16 de Maig una passejada amb 

ciutadania que s’iniciarà a la plaça Kennedy a les 18h per continuar proposant millores sobre el 

manteniment de l'espai públic. 

 


